
 

Sveriges Hundungdoms 
Ungdomsråd 

 

Protokoll 7/2024  

Datum:  2024-08-11  

Tid: 10:00-15:20  

Plats: Digitalt  

Omfattning: § 100-§ 116   

Närvarande:   

Ordförande 

Skattmästare 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

Suppleant 

Emma Lindquist 

Roksana Wickman  

Julia Larsson 

Elin Elvnäs 

Wilma Bäcklund 

Ink Norén 

 

Anmält förhinder: Tilde-Lu Storm 

Ellen Björs  

Jonna von Sydow 

Alva Söderlund  

Frånvarande: Wille Winejo  

Från kansliet Fanny Ahnfelt  

Justerare Wilma Bäcklund  

Vid protokollet Fanny Ahnfelt  

 



§ 100. Mötets öppnande   

           Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.       

   

§ 101. Val av justerare  

           Wilma Bäcklund valdes att jämte ordföranden justera protokollet. 

 

§ 102. Fastställande och godkännande av dagordningen 

 Dagordningen fastställdes. 

 

§ 103. Ledamotsrunda med åtgärdslista 

Inget att rapportera efter sommaren. Rapporter redovisas under respektive 

verksamhetsområde. 

 

 

§ 104. Föregående mötesprotokoll 

Utgår ej justerat.     
                
    

§ 105. Skrivelser och information  

a. Information om SKKs Organisationskonferens och Kennelfullmäktige 2025  
Mötet noterar skrivelsen.       
   

b. Nominering till Hamiltonplaketten     
Mötet noterar skrivelsen.         
                                                                           

c. Förslag till SKK Förtjänsttecken   
Mötet noterar skrivelsen.         
                                                                                  

d. Inbjudan konferens PTK      
FS informerade om inbjudan från PTK och att UR till hösten 2024 behöver 
utse någon/några som åker och representerar. Nuvarande UR kan notera och 
preliminärt boka upp aktuellt datum för konferensen i kalendern.   
                                                                                              

e. Informationsbrev Studiefrämjandet 

Mötet noterar skrivelsen.  

 

 

§106. Ungdomsrådet Lokalklubbskontakter 

Handlingteamen kan tas bort från listan.   

FS informerade om en klubb som ska få stöttning av verksamhetsutvecklare och 
kommunikatör Sandra samt projektledare Caroline med att arrangera något i hopp 
om att få igång intresset i klubben igen.    
            

 



§ 107. Kanslirapport 

FS rapporterade från kansliets pågående arbete och att personal är tillbaka från 
semestrar. Arbete cirkulerar kring representantskapet, bidragsansökan och arbete 
som pausat innan semestrar. Caroline har nu varit anställd i 3 månader.  

 

§ 108. Ekonomi Rapport  

Mötet tog del av årsbokslutet från revisorerna. Resultatet var förväntat och 
motsvarar prognosen för föregående års minusresultat.  

 

§ 109. Utbildning/verksamhet 

a. Rapport - Bruksgruppen  

Julia hade inte något att rapportera mer än möte med Iris kring repskapet.  

 

b. Rapport - Jaktaktivitetsgruppen   

Elin rapporterade om plan för föreläsning: Se hur olika raser jagar.   

   

c. Rapport - Handlingkommittén  

Jonna var inte närvarande och kunde inte avlämna någon rapport. FS informerade 
om att det heller inte fanns någon rapport i och med att nästa kommittémöte är 12 
augusti.                                                                         
                          

d. Rapport - Riksläger 2024  

Ink rapporterade från Rikslägret. Fel med städning och tider för in- och 
utcheckning. I övrigt känns det som att det flöt på bra. Spännande att se 
återkoppling från deltagare och ledare.  

     

e. Rapport - TikTok  

Ellen var inte närvarande och kunde inte avlämna någon rapport.  

 

f. Barktail   

FS informerade om att Sandra sköter all kontakt med Barktail och att de är 
inbjudna till representantskapet.  

 

g. Rundan 

Inget nytt att rapportera.  

 
h. Rapport - U-SM  
Ellen var inte närvarande och kunde inte avlämna någon rapport. FS informerade 

om att Meta representerade från kansliet och skrev reportage samt genomförde 

intervju. Fina bilder från fotograf bokade av Sandra.  Ett pris försvann på plats hos 

arrangören som kansliet nu letar efter. I övrigt bra.  

 

Ink informerade om att P3 Västerbotten kom till U-SM och pratade med vinnare i 

minior handling.  

https://drive.google.com/file/d/16-PqVqpe3aPdCmyJWaxyirNP39k2sB80/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/16-PqVqpe3aPdCmyJWaxyirNP39k2sB80/view?usp=sharing


 

i. Rapport - Sammanställning av vision och strategi  

Ink har påbörjat den. Arbetet fortsätter fram till representantskapet.  

 

j. Rapport - undersökning tävling (cuper)   

FS rapporterade kring undersökning som skickats ut gällande frågan kring Agria 
Rallylydnad Cup och Agria Freestyle Cup. Resultatet visar att de hundsporter vi 
arrangerat cuper i är få som tävlar i mellan 6 och 25 år. Mötet diskuterade olika 
potentiella utgångar av undersökningen: Träningsläger under hösttermin med 
uppvisning sista dagen (träningstävling) i en hundsport man väljer som deltagare. 
Cup i annan hundsport, exempelvis agility som många i undersökningen tävlar i. 
Föreläsning i börja träna med din hund respektive börja tävla med din hund. 
Föreläsning om tävlingspsykologi.  

FS tar med sig tankarna från mötet till både kansliet och så småningom till sponsor 
efter genomgång, för diskussion kring paus av nuvarande cuper. Ordförande 
föreslog att ta med detta under repskapet för att presentera som en del under 
verksamhetsplanen.    

 

 

Mötet ajournerades för lunch kl. 11:50 och återupptogs kl. 13.00.  

 

    

§ 110. Representantskapsmötet 2024 

Ordförande informerade återigen om att repskapet blir 21-22 september. FS 
informerade om att listor är skickat till hotell och restaurang.  

 

 

a.      Schema repskapet 

 FS informerade om tidsplan och pausunderhållning.   

 

h.        Samarbetspartners   

 FS informerade om att samtliga är inbjudna.  

 

c.      Middagsinbjudan  
    Ordförande informerade om att man behöver vara närvarande innan               
m middagen och ställa i ordning. Middagsinbjudan skickas ut snarast. 

 
 

d.         Middagsgäster 

  Bjuds in enligt bilaga.  

 

e.        Fördelning av punkter till årets representantskap (presentation) 

          Mötet gick igenom vilka handlingar som ska fördelas ut.  

            

           Ekonomi – Julia  



 Motionssvaret - Delas ut senare 

 Verksamhetsplanen - Emma 

 Verksamhetsberättelsen – Delas ut senare 

 Stadgeändringen - Elin 

 U-SM avgiften och Medlemsavgiften -  Ink  

 Årets Hundungdomsklubb – Wilma  

 Maskotnålarna – Delas ut senare  

 Middag ställa iordning – Delas ut senare  

 

 

Mötet ajournerades för paus 14:55 och återupptogs 15.00 

 

 

f.         Valberedningens förslag 

 FS informerade om valberedningens förslag till ny styrelse.  

 

                                                                       

§ 111 Beslutsärenden 

 

a.      Årets Hundungdomsklubb  

Efter genomgång från Roksana och Wilma beslutar mötet att dela ut Årets 
Hundungdomsklubb enligt bilaga.  

 

b.        Maskotnål  

Ink har uppdraget sedan föregående möte. Mötet beslutar att dela ut Maskotnålen 
till två nominerade enligt bilaga. 

 

§ 112 Övriga frågor 

FS informerade om att Sveriges Hundungdom numera är en del av Generation Pep! 
Samarbetet innebär kortfattat att vi syns i varandras kanaler. Sveriges Hundungdom 
kommer 8 september att närvara vid Pep Dagen i Haga Parken i Solna.  

FS informerade om att kanslipersonal kommer, Rundan kommer samt 
ambassadörer för Rundan kommer. Ordförande anmälde också intresse under 
mötet och kommer med.   

 

§ 113 Uppdatering av åtgärdslistan   
 Inget att uppdatera.     

 

§ 114 Omedelbar justering 

           § 111a, § 111b och § 110d 

 

 

 



§ 115 Nästa möte  

20 september preliminärt kl. 15.00    

 
 

§ 116 Mötets avslutande 

Ordförande tackade för mötet och förklarade mötet avslutat.    

 

 

 

 

 

 

 

Mötesordförande                                     Justerare   

Emma Lindquist                                                                    Wilma Bäcklund   

   

 

    

 

Vid protokollet  

Fanny Ahnfelt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


